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Proszę o szczegółową informację kiedy Pani planuje w końcu 
budowę sali gimnastycznej oraz boisk przy szkole w Ruptawie. 

Radni z PiS domagają się w końcu wykonania sygnalizacji na ulicy Libowiec i 
wykonaniu przejścia przez drogę z oświetleniem pomiędzy boiskami, tak jak jest 
zastosowana sygnalizacja na ul. Wyzwolenia. 
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Andrzej Matusiak 

Radny Rady Miasta 


